

图书基本信息

书名：<<21世纪大学英语读写教程（第四册）>>

13位ISBN编号：9787040089301

10位ISBN编号：7040089300

出版时间：2001-07

出版时间：高等教育出版社

作者：翟象俊 郑树棠 等。

页数：415

字数：472000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## 内容概要

本书分10个单元，每个上同一题材的三篇文章组成。

课文A为精读材料，配有阅读词汇、结构、翻译、写作等多种练习，课文B、C为泛读材料，课文B前系统介绍各种基本阅读技能，课文后配有阅读理解练习题。

书籍目录

Unit One Text A Who Is Great? Text B How to Be a Leader Text C The Greatest People in the world  
Unit Two Text A The Gratitude We Need Text B Why Manners Matter Text C Courtesy: Key to a Happier World  
Unit Three Text A How to Change Your Point of View Text B The Truth About College Teachers Text C We're the Retards  
Unit Four Text A Prison Studies Text B Reading for Life Text C Moon on a Silver Spoon  
Unit Five Text A The EQ Factor Text B What's Your Emotional IQ? Text C A Classic Study of Environmental Influence  
Unit Six Text A Running a Successful Company: Ten Rules that Worked for Me Text B The Jeaning of America-and the World Text C The Purest Treasure  
Unit Seven Text A My Father's Son Text B An Open Letter to a Young Person with an enemy Text C My Brother's Way  
Unit Eight Text A The West's Debt to China Text B Introduction (Part 1) Text C Introduction (Part 2)  
Unit Nine Text A My Graduation Speech Text B The Four Marks of Leadership Text C Inaugural Address  
Glossary

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>